
Protokoll från schnauzerringens telefonmöte 20180821 
  
Medv:  Kikki Tiestö, Karin Björklund, Sylvia Johansson, Lena Lindberg, Jan Hockart, Anne Svensson,  
Karin Åström (1-5), Anki Thörnestad, Sofia Florén 
Ej medv. Ida Björklund 
  
1. Mötets öppnande 
Ordförande Kikki öppnade mötet och hälsade alla välkomna 
2. Val av justeringsperson  
Till att justera protokollet valdes Jan Hockart 
3. Godkännande av föredragningslista 
Föredragningslistan godkändes 
4. Avelskommittén 
Avelskommittén har haft ett möte tillsammans med Jan H gällande HD. Ett PM  ska gå till 
uppfödarna. 
Hälsoenkäten är färdig för att skickas ut till schnauzerägare. 
5. Rapport om HD: 
Kommer att ta lång tid innan Bodos arbete gör verkan. För få schnauzrar röntgas för att HD-index ska 
vara något givande för rasen. 
6. Ekonomisk Rapport 
Sparkonto 59000 sparkassa 77000 
Medlemsantalet 7 mindre än förra året räknat sista Juli. 
Två nya uppfödare har betalt in till uppfödarregistret 
7. Schnauzerbladet 
Kikki tar kontakt med Emma för att fråga hur det går med nästa nummer. Jan är villig att hjälpa till 
med tidningen. 
8. Ronden 
Hänskjuts till nästa möte 
9. Läger 
17 anmälda till schnauzerlägret, funktionärer ej inräknade. 
Anki har gjort klart schema över lägrets dagliga aktiviteter. 
10. Kalender 2019: 
Sylvia lägger upp blänkare om bilder till kommande kalender. Bilderna ska vara inskickade senast 1 
Oktober. Förhoppningsvis är kalendern då klar till uppfödarmötet. 
 
11. Den nya datalagen /GDPR 
Jan har gjort klart registerförteckning. 
12. Övriga frågor. 
Diskuterades om man skulle ta betalt för annonsering av trimkurser på hemsidan. Börjar i så fall gälla 
år 2019 
Diskuterades även vilka regler det finns för att annonsera på facebook. 
SSPK har möte den 16 September: Kikki ska försöka gå dit. 
13. Nästa Möte. 
2 oktober kl 19.00 
14. Mötets avslutning 
Kikki tackade alla för ett bra möte och avslutade mötet 
  
  
   
  
Sekreterare  Ordförande  Justerare 
Sylvia Johansson Kikki Tiestö  Jan Hockart 


